
AKADEMICKÝ SENÁT 

UNIVERZITY TOMÁŠE BATI VE ZLÍNĚ 

 Z Á P I S č. 15/2017 (216)  
z řádného zasedání Akademického senátu UTB konaného 12. prosince 2017 

v zasedací místnosti č. 514 budovy U13 UTB, nám. TGM 5555, Zlín  

Přítomni: Beníček Lubomír, Ing. Ph.D.; Horáková Monika, Ing. Ph.D.;  

Chovancová Miloslava, doc. Ing. CSc.; Illík Rostislav, dr ak. soch.; Janáčková Adéla, Bc.; 

Jílková Petra, Bc. DiS; Košťál Jndřich, Ing.; Kozák Vratislav, doc. Ing. Ph.D.; Kozáková Věra, Mgr. Ph.D.; 

Lapková Dora, Ing.; Liznová Adéla, DiS.; Macháčková Alena, Ing. CSc.; 

Matýsek Miroslav, Ing. Ph.D.; Mauer Pavel, JUDr.; Musil Miroslav, Ing. Ph.D.;  Müllerová Hana;  

Pekař Libor, Ing. Ph.D.; Podzimek Ondřej, ak. soch; Rak Jakub, Ing.; Sedlačík Michal, doc. Ing. Ph.D.;  

Skarupská Helena, PhDr. Ph.D.; Sysel Martin, doc. Ing. Ph.D.; Šilhánová Renata, Mgr. Ph.D.  

Šnédar Libor, JUDr. Ph.D.; Šula Tomáš, PhDr. Ph.D.; Trojan Jakub, RNDr. MSc MBA Ph.D.;  

Vinklárek Petr, Mgr.; Zacharová Michaela, Ing. 

Celkem přítomno: 28 členů AS UTB (z 36) 

Omluveni: Gál Robert, Ing. Ph.D.;  Chromčák David, Bc.; Kocourek Josef, Mgr. Ph.D.;  

Kovářová Kristýna, Mgr.; Nikischerová Denisa, Bc.; Pavelka Tomáš, Bc.;  Ševčík Jakub, Ing.  

Stálí účastníci zasedání: prof. Ing. Petr Sáha, CSc.; Mgr. Jan Kalenda, Ph.D.; Mgr. Pavel Krutil;  

Doc. RNDr. Jiří Dostál, CSc.; RNDr. Alexander Černý; Mgr. Lenka Drábková, Ph.D. 

 

Předběžný program:  

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS UTB č. 215. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora. 

5. Projednání návrhu Plán rozpočtu UTB 2017 a Střednědobý výhled rozpočtu UTB 2018 – 2019. 

6. Projednání návrhu Pravidla rozpočtu UTB pro rok 2018. 

7. Projednání návrhu vnitřního předpisu FT „Pravidla průběhu studia ve studijních programech 

uskutečňovaných na FT“. 

8. Projednání návrhu vnitřního předpisu FLKŘ „Statut FLKŘ“. 

9. Projednání návrhu vnitřního předpisu FLKŘ „Volební řád AS FLKŘ“. 

10. Projednání návrhu vnitřního předpisu FLKŘ „Jednací řád AS FLKŘ“. 

11. Projednání návrhu vnitřního předpisu FMK „Statut FMK“. 

12. Projednání návrhu vnitřního předpisu FMK „Pravidla průběhu studia ve studijních programech 

uskutečňovaných na FMK“. 

13. Projednání návrhu vnitřního předpisu FLKŘ „Jednací řád Vědecké rady FLKŘ“. 

14. Projednání návrhu vnitřního předpisu FLKŘ „Pravidla průběhu studia ve studijních programech 

uskutečňovaných na FLKŘ“. 

15. Projednání návrhu I. Změny Statutu FHS. 

16. Různé. 

 

Doplněný program: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS UTB č. 215. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora. 
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5. Projednání návrhu Plán rozpočtu UTB 2017 a Střednědobý výhled rozpočtu UTB 2018 – 

2019. 

6. Projednání návrhu Pravidla rozpočtu UTB pro rok 2018. 

7. Projednání návrhu „I. Změny Studijního a zkušebního řádu UTB“. 

8. Projednání návrhu vnitřního předpisu FT „Pravidla průběhu studia ve studijních programech 

uskutečňovaných na FT“. 

9. Projednání návrhu vnitřního předpisu FLKŘ „Statut FLKŘ“. 

10. Projednání návrhu vnitřního předpisu FLKŘ „Volební řád AS FLKŘ“. 

11. Projednání návrhu vnitřního předpisu FLKŘ „Jednací řád AS FLKŘ“. 

12. Projednání návrhu vnitřního předpisu FMK „Statut FMK“. 

13. Projednání návrhu vnitřního předpisu FMK „Pravidla průběhu studia ve studijních 

programech uskutečňovaných na FMK“. 

14. Projednání návrhu vnitřního předpisu FLKŘ „Jednací řád Vědecké rady FLKŘ“. 

15. Projednání návrhu vnitřního předpisu FLKŘ „Pravidla průběhu studia ve studijních 

programech uskutečňovaných na FLKŘ“. 

16. Projednání návrhu I. Změny Statutu FHS. 

17. Různé 

 

 

Zasedání zahájila a řídila Ing. Macháčková. Přivítala přítomné a seznámila je s novými informacemi: 

 Na FaME a FT proběhly volby do akademického senátu fakulty, na FaMe se konalo ustavující 

zasedání.  Ing. Macháčková blahopřála doc. Chovancové ke zvolení předsedkyní AS FaME.  

 Mgr. Kovářová (FMK) požádala od 1. ledna 2018 o ukončení členství v AS UTB. Ve vyhlášených 

doplňovacích volbách na FMK bude potřeba zvolit dva zástupce FMK ve studentské komoře  

AS UTB.  

Ad 1) Kontrola zápisu ze zasedání AS UTB č. 215 

Připomínky k zápisu č. 215 ve znění zveřejněném v informačním systému UTB nebyly vzneseny. 

K hlasování přítomno 27 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 216/1: 

AS UTB schválil zápis AS UTB č. 215 ve znění zveřejněném v informačním systému UTB. 

Hlasování: 

Pro:       27 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 

Usnesení AS UTB č. 216/1: 

AS UTB schválil zápis AS UTB č. 215 ve znění zveřejněném v informačním systému UTB. 

Ad 2) Stav plnění usnesení AS UTB 

Na zasedání č. 215 nebyla přijata usnesení, vyžadující kontrolu plnění. 

Prezentace nových internetových stránek UTB navržená rektorem prof. Sáhou na zasedání č. 214 bude 

zařazena na program zasedání AS UTB č. 217. 

Ad 3) Projednání programu zasedání  

Ing. Macháčková předložila návrh na doplnění předběžného programu o projednání předloženého návrhu 

„I. Změny Studijního a zkušebního řádu UTB“. 

Další návrh na doplnění nebo úpravu předběžného programu schváleného usnesením č. 215/9 nebyl 

podán. 
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K hlasování přítomno 27 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 216/2: 

AS UTB schválil doplnění předběžného programu zasedání č. 216 na tento program: 

1.   Kontrola zápisu ze zasedání AS UTB č. 215. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora. 

5. Projednání návrhu Plán rozpočtu UTB 2017 a Střednědobý výhled rozpočtu UTB 2018 – 2019. 

6. Projednání návrhu Pravidla rozpočtu UTB pro rok 2018. 

7. Projednání návrhu „I. Změny Studijního a zkušebního řádu UTB“. 

8. Projednání návrhu vnitřního předpisu FT „Pravidla průběhu studia ve studijních programech 

uskutečňovaných na FT“. 

9. Projednání návrhu vnitřního předpisu FLKŘ „Statut FLKŘ“. 

10. Projednání návrhu vnitřního předpisu FLKŘ „Volební řád AS FLKŘ“. 

11. Projednání návrhu vnitřního předpisu FLKŘ „Jednací řád S FLKŘ“. 

12. Projednání návrhu vnitřního předpisu FMK „Statut FMK“. 

13. Projednání návrhu vnitřního předpisu FMK „Pravidla průběhu studia ve studijních programech 

uskutečňovaných na FMK“. 

14. Projednání návrhu vnitřního předpisu FLKŘ „Jednací řád Vědecké rady FLKŘ“. 

15. Projednání návrhu vnitřního předpisu FLKŘ „Pravidla průběhu studia ve studijních programech 

uskutečňovaných na FLKŘ“. 

16. Projednání návrhu I. Změny Statutu FHS. 

17. Různé. 

Hlasování: 
Pro:       27 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 

Usnesení AS UTB č. 216/2: 

AS UTB schválil doplnění předběžného programu zasedání č. 216 na tento program: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS UTB č. 215. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora. 

5. Projednání návrhu Plán rozpočtu UTB 2017 a Střednědobý výhled rozpočtu UTB 2018 – 

2019. 

6. Projednání návrhu Pravidla rozpočtu UTB pro rok 2018. 

7. Projednání návrhu „I. Změny Studijního a zkušebního řádu UTB“. 

8. Projednání návrhu vnitřního předpisu FT „Pravidla průběhu studia ve studijních 

programech uskutečňovaných na FT“. 

9. Projednání návrhu vnitřního předpisu FLKŘ „Statut FLKŘ“. 

10. Projednání návrhu vnitřního předpisu FLKŘ „Volební řád AS FLKŘ“. 

11. Projednání návrhu vnitřního předpisu FLKŘ „Jednací řád S FLKŘ“. 

12. Projednání návrhu vnitřního předpisu FMK „Statut FMK“. 

13. Projednání návrhu vnitřního předpisu FMK „Pravidla průběhu studia ve studijních 

programech uskutečňovaných na FMK“. 

14. Projednání návrhu vnitřního předpisu FLKŘ „Jednací řád Vědecké rady FLKŘ“. 

15. Projednání návrhu vnitřního předpisu FLKŘ „Pravidla průběhu studia ve studijních 

programech uskutečňovaných na FLKŘ“. 

16. Projednání návrhu I. Změny Statutu FHS. 

17. Různé. 
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Ad 4) Informace rektora, prorektorů a kvestora 

Rektor prof. Sáha: 

- Technologická agentura ČR neměla připomínky k návrhům dílčích projektů v rámci 

programového projektu „Komercionalizace na UTB ve Zlíně“. 

- Prostřednictvím ČKR byly vzneseny připomínky k materiálům ohledně rozpočtu veřejných 

vysokých škol na rok 2018 (podkladové materiály pro jednání Reprezentativní komise). 

- Prostřednictvím ČKR byly vzneseny připomínky k materiálu Národního akreditačního úřadu 

„Náležitosti předkládání specifických žádostí o akreditaci studijních programů“. 

- MŠMT zaslalo rektorům vysokých škol výklad k poplatkům spojených se studiem (bylo předáno 

prorektoru Dr. Kalendovi). 

- Předávání cen Česká hlava (Praha). 

- Jednání s náměstkem MŠMT Velčovským ohledně projektů OP VVV na UTB. 

- Slavnostní otevření Vzdělávacího komplexu UTB. 

- Rozsvícení vánočního stromu UTB. 

- Jednání Plánovací komise pro PO 1 a 2 OP VVV na MŠMT. 

- Zasedání Pléna ČKR v Mladé Boleslavi. 

- MŠMT vydalo rozhodnutí o poskytnutí dotace na OP VVV projekt „Rozvoj kapacit pro výzkum 

a vývoj na UTB ve Zlíně“. 

- UTB jako jedna z pouze dvou veřejných vysokých škol nezaznamenala pokles počtu studentů, ale 

došlo k poklesu průměrného koeficientu ekonomické náročnosti studijních programů (KEN). 

- Náměstek ministra školství Robert Plaga požádal UTB o zdůvodnění poklesu průměrného KEN 

o 3,68 %. 

- Počet studentů UTB a jejich skladba, indikátory náročnosti studia. 

- Informace o schůzce pro řešení situace na FHS. 

- Mezinárodní spolupráce - smlouva Čínsko-evropská laboratoř k podpisu. 

Prorektor Dr. Kalenda 

- Příprava institucionální akreditace  UTB – probíhá ve dvou fázích. Dne 16. 1. 2018 budou návrhy 

projednány na zasedání Rady pro vnitřní hodnocení UTB. 

- Hodnocení výuky za zimní semestr akademického roku 2017/2018 od 27. 11. do 31. 12. 2017, 

hodnocení je anonymní, lze však hodnotit i pod svým jménem. 

Doc. Sysel poukázal na problém odpovídání na anonymní dotazy. 

Bc. Jílková uvedla, že studenti nevěří anonymitě dotazníku. 

Dr. Kalenda ubezpečil, že veškeré variace dotazníku jsou anonymní (při odeslání se smaže údaj 

o studentovi) a požádal o zpětnou vazbu. 

Prorektor Mgr. Krutil 

- Mobilita studentů, snižující se počet výjezdů (o 15 % - bezpečnostní rizika) je nahrazen 

počtem přijíždějících studentů.  Celkové číslo mobilit (výjezdy + příjezdy) stoupá. 

- Letos o 25 % více samoplátců. 

- Možnosti studia v USA – dne 29. 11. 2017 se uskutečnilo setkání se zástupci velvyslanectví USA 

(prestižní Fulbrightova stipendia), diskuse se studenty UTB o podmínkách studia v USA. 

- Výzva European University Association (EUA) - vzdělávání studentů ze zemí postižených 

katastrofickými událostmi – zda se UTB zúčastní projektu. 

- Delegace Hebei University of Technology – jednání o možnosti studia čínských PhD. studentů  

na UTB. 
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Ad 5) Projednání návrhu Plán rozpočtu UTB 2017 a Střednědobý výhled rozpočtu UTB  

 2018 – 2019 

Návrh byl předložen AS UTB 3. 11. 2017 a projednán ekonomickou komisí (EK) 21. 11. 2017.  

Předseda EK uvedl závěry z jednání EK – doporučení ke schválení. 

K hlasování přítomno 27 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 216/3: 

AS UTB schválil Plán rozpočtu UTB 2017 a Střednědobý výhled rozpočtu UTB 2018 – 2019 ve znění 

návrhu předloženého AS UTB 3. 11. 2017 s úpravou podle připomínky EK AS UTB. 

Hlasování: 

Pro:       27 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 

Usnesení AS UTB č. 216/3: 

AS UTB schválil Plán rozpočtu UTB 2017 a Střednědobý výhled rozpočtu UTB 2018 – 2019 ve znění 

návrhu předloženého AS UTB 3. 11. 2017 s úpravou podle připomínky EK AS UTB. 

Ad 6) Projednání návrhu Pravidla rozpočtu UTB pro rok 2018 

Návrh byl AS UTB předložen 30. 11. 2017, dne 11. 12. 2017 byl zaslán opravený návrh (úprava  

v odst. 1.3).  

Kvestor představil a vysvětlil návrh podrobnou prezentací. Zdůraznil, že veřejné vysoké školy 

nedostávají od MŠMT finance na studenta, ale podle objemových ukazatelů. UTB si sama nastavuje 

algoritmus financování fakult a součástí. 

Prezentace je přílohou zápisu. 

Na základě prezentace vzešla rozsáhlá diskuze ohledně financování MŠMT, tabulek indikátorů  

a především návrhu předkladatele na započítávání kombinovaných studentů s nižší vahou, např. 50 %. 

 

 Mgr. Vinklárek: Proč jsou kombinovaní studenti počítáni nižší vahou? 

 Dr. Matýsek: Neexistuje normativ na studenta? 

 Dr Illík: Je to pokyn z ministerstva? 

 Doc. Chovancová se dotázala, zda zbylých 50 % může být přesunuto jinam.  Domnívá se,  

že práce s kombinovanými studenty je náročnější. 

 Kvestor RNDr. Černý uvedl, že finance získané na základě nižší váhy kombinovaných studentů 

budou rozděleny v částce na prezenční studenty. 

 Rektor prof. Sáha vysvětlil současnou situaci ve vzdělávání  ČR - máme hodně vysokoškoláků, 

chybí učňovské obory a lidé jen se středoškolským vzděláním. Návrh počítá s uplatněním UTB 

jako špičkové vysoké školy, tj. regulací kombinovaného studia. Předložený návrh je diskuzí, zda 

půjdeme touto cestou. Návrh vychází z předvídatelnosti, jaké procesy nastanou (regulační 

programy MŠMT). Rektor je odpovědný za finance a ekonomiku, děkan za počet studentů fakulty. 

 Dr. Kalenda upozornil na Strategický záměr MŠMT – provést analýzu a výtěžnost 

kombinovaného studia. Nejde o posouvání kvality kombinovaného studia, ale dodržení 

akreditačních materiálů. 

 Mgr. Vinklárek: Na tento model doplatí fakulty, které mají více kombinovaných studentů. 

Doporučuje koeficient náročnosti pro kombinované studium snižovat postupně.  

 Dr. Šula: Byla provedena kalkulace dopadu s tímto koeficientem na jednotlivé fakulty? Nejde 

provést regulace tak, aby se neodrážela na rozpočtu fakult? Obavy z retroaktivity objemu 
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studentů. Upozornil, že zlepšován studijních opor pro kombinované studium v elektronické 

podobě je součástí Strategického záměru UTB. 

 Doc. Sysel: Na FAI není kombinovaná forma studia u všech studijních oborů. Pokud však je, tak 

se jedná jen o jednu studijní skupinu studentů. Navrhovaný koeficient (s cílem snížit počet 

studentů) povede k neekonomičnosti výuky a následně k uzavření takového studia. 

 Dr. Matýsek navrhl započítávat navržený koeficient až v akademickém roce 2018/2019 a to jen 

v 1. ročnících kombinovaných studijních oborů, nikoliv s okamžitou platnosti u všech studentů 

kombinovaného studia. 

 Ing. Zacharová chápe souvislosti tak, že tento návrh rektora je nástrojem na fakulty pro snižování 

počtu kombinovaných studentů. 

 Rektor prof. Sáha: Daný návrh byl předložen k diskusi. 

Návrh byl postoupen k projednání EK. 

Ad 7) Projednání návrhu „I. Změny Studijního a zkušebního řádu UTB“ 

Návrh byl předložen AS UTB dne 5. 12. 2017.  

Dr. Kalenda komentoval návrh, který vychází z návrhu předsedy legislativní komise (LK) ak. sochaře 

Podzimka.  

Ak. sochař Podzimek upozornil na to, že byla vypuštěna část jeho návrhu stanovující hranici pro 

minimální počet kreditů potřebných pro pokračování ve studiu. Domnívá se, že počet kreditů  

25 za semestr je minimální tempo studia a student nemá být nucen k vyššímu tempu. 

Návrh byl postoupen k projednání LK.  

Ad 8) Projednání návrhu vnitřního předpisu FT „Pravidla průběhu studia ve studijních 

programech uskutečňovaných na FT“ 

Návrh schválený AS FT byl AS UTB předložen 13. 6. 2017 a projednán LK na zasedáních  

31. 10. 2017 a 7. 11. 2017. Z jednání LK vzešel velký počet připomínek, které byly předkladatelem 

projednány a zapracovány. Nový návrh byl schválen na zasedání AS FT 11. 12. 2017 a bude znovu 

projednán AS UTB. 

Návrh zůstává v projednávání LK. 

Ad 9) Projednání návrhu vnitřního předpisu FLKŘ „Statut FLKŘ“ 

Návrh schválený AS FLKŘ 13. 6. 2017 byl projednání LK 28. 11. 2017. 

Předseda LK ak. sochař Podzimek přednesl vyjádření LK - připomínky jsou zapracovány a je možno  

o návrhu hlasovat. Podle § 9 odst. 1 písm. b) bodu 2 vyžádala Ing. Macháčková jménem AS UTB 

stanovisko rektora k návrhu. Rektor prof. Sáha vyslovil s návrhem Statutu FLKŘ souhlas. 

K hlasování přítomno 26 členů AS UTB.  

Návrh usnesení AS UTB č. 216/4: 

AS UTB schválil Statut FLKŘ ve verzi pro jednání AS UTB dne 12. 12. 2017. 

Hlasování:  

Pro:       26 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 

Usnesení AS UTB č. 216/4: 

AS UTB schválil Statut FLKŘ ve verzi pro jednání AS UTB dne 12. 12. 2017. 
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Ad 10) Projednání návrhu vnitřního předpisu FLKŘ „Volební řád AS FLKŘ“  

Návrh schválený AS FLKŘ 13. 6. 2017 byl projednán LK 28. 11. 2017.  

Předseda LK ak. sochař Podzimek přednesl vyjádření LK – o návrhu je možno hlasovat. Podle § 9  

odst. 1 písm. b) bodu 2 vyžádala Ing. Macháčková jménem AS UTB stanovisko rektora k návrhu. Rektor 

prof. Sáha vyslovil s návrhem Volebního řádu AS FLKŘ souhlas. 

K hlasování přítomno 26 členů AS UTB.  

Návrh usnesení AS UTB č. 216/5: 

AS UTB schválil Volební řád AS FLKŘ ve verzi pro jednání AS UTB dne 12. 12. 2017. 

Hlasování:  

Pro:       26 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 

Usnesení AS UTB č. 216/5: 

AS UTB schválil Volební řád AS FLKŘ ve verzi pro jednání AS UTB dne 12. 12. 2017. 

Ad 11) Projednání návrhu vnitřního předpisu FLKŘ „Jednací řád AS FLKŘ“ 

Návrh schválený AS FLKŘ 13. 6. 2017 byl projednán LK 28. 11. 2017.  

Předseda LK ak. sochař Podzimek sdělil závěry jednání LK – doporučení k hlasování.  

Podle § 9 odst. 1 písm. b) bodu 2 vyžádala Ing. Macháčková jménem AS UTB stanovisko rektora  

k návrhu. Rektor prof. Sáha vyslovil s návrhem Jednacího řádu FLKŘ souhlas.  

K hlasování přítomno 26 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 216/6: 

AS UTB schválil Jednací řád AS FLKŘ ve verzi pro jednání AS UTB dne 12. 12. 2017. 

Hlasování: 

Pro:       26 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 

Usnesení AS UTB č. 216/6: 

AS UTB schválil Jednací řád AS FLKŘ ve verzi pro jednání AS UTB dne 12. 12. 2017. 

Ad 12) Projednání návrhu vnitřního předpisu FMK „Statut FMK“ 

Návrh schválený AS FMK 29. 8. 2017 byl projednán LK 5. 12. 2017.  

Předseda LK ak. sochař Podzimek sdělil závěry jednání LK – doporučení k hlasování.  

Podle § 9 odst. 1 písm. b) bodu 2 vyžádala Ing. Macháčková jménem AS UTB stanovisko rektora  

k návrhu. Rektor prof. Sáha vyslovil s návrhem Statutu FMK souhlas 

K hlasování přítomno 25 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 216/7: 

AS UTB schválil Statut FMK ve verzi pro zasedání AS UTB dne 12. 12. 2017. 

Hlasování: 

Pro:       25 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 

Usnesení AS UTB č. 216/7: 

AS UTB schválil Statut FMK ve verzi pro zasedání AS UTB dne 12. 12. 2017. 
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Ad 13) Projednání návrhu vnitřního předpisu FMK „Pravidla průběhu studia ve studijních 

programech uskutečňovaných na FMK“ 

Návrh schválený AS FMK 6. 9. 2017 byl částečně projednán LK 5. 12. 2017, v projednávání bude LK 

pokračovat.  

Návrh zůstává v projednávání LK. 

Ad 14) Projednání návrhu vnitřního předpisu FLKŘ „Jednací řád Vědecké rady FLKŘ“ 

Návrh schválený AS FLKŘ 12. 6. 2017 byl projednán LK 28. 11. 2017.  

Předseda LK ak. sochař Podzimek sdělil závěry jednání LK – doporučení k hlasování.  

Podle § 9 odst. 1 písm. b) bodu 2 vyžádala Ing. Macháčková jménem AS UTB stanovisko rektora  

k návrhu. Rektor prof. Sáha vyslovil s návrhem Jednacího řádu Vědecké rady FLKŘ souhlas.  

K hlasování přítomno 25 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 216/8: 

AS UTB schválil Jednací řád Vědecké rady FLKŘ ve verzi pro jednání AS UTB dne 12. 12. 2017. 

Hlasování: 

Pro:       25 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 

Usnesení AS UTB č. 216/8: 

AS UTB schválil Jednací řád Vědecké rady FLKŘ ve verzi pro jednání AS UTB dne 12. 12. 2017. 

Ad 15) Projednání návrhu vnitřního předpisu FLKŘ „Pravidla průběhu studia ve studijních 

programech uskutečňovaných na FLKŘ“ 

Návrh schválený AS FLKŘ 19. 6. 2017 byl AS UTB předložen 5. 9. 2017 a projednán LK 28. 11. 2017.  

Ze zápisu LK: Vzhledem k rozsahu připomínek a k tomu, že některé části návrhu musí být přepracovány 

či zcela nově formulovány, LK AS UTB bude pokračovat v projednávání návrhu po úpravě 

předkladatelem. 

Návrh zůstává v projednávání LK. 

Ad 16) Projednání návrhu „I. Změny Statutu FHS“ 

Návrh schválený AS FHS byl AS UTB předložen 9. 11. 2017 a LK projednán 21. 11. 2017. Jde o změnu 

sídla FHS a umístění úřední desky FHS v souvislosti s přestěhováním FHS do Vzdělávacího komplexu 

UTB. 

Předseda LK ak. sochař Podzimek sdělil závěry jednání LK – doporučení k hlasování.  

Podle § 9 odst. 1 písm. b) bodu 2 vyžádala Ing. Macháčková jménem AS UTB stanovisko rektora 

 k návrhu. Rektor prof. Sáha vyslovil s návrhem I. Změny Statutu FHS souhlas.  

K hlasování přítomno 25 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 216/9: 

AS UTB schválil I. Změny Statutu FHS ve verzi pro projednání AS UTB 12. 12. 2017. 

Hlasování: 

Pro:       25 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 
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Usnesení AS UTB č. 216/9: 

AS UTB schválil I. Změny Statutu FHS ve verzi pro projednání AS UTB 12. 12. 2017. 

Ad 17) Různé 

 Ing. Macháčková informovala o termínu a programu zasedání předsednictva RVŠ 14. 12. 2017.  

- Zaslány ekonomické informace z jednání Reprezentativní komise. 

- MŠMT připravuje anonymní dotazníkové šetření pro studenty vysokých škol, cílem je získání 

informací o studentské mobilitě v ČR.  

- Žádost ČKR (na MŠMT a NAÚ) k urychlenému dokončení jednání o dořešení problému studentů 

studijních oborů s končící akreditací – ČKR považuje problém za vážný a nedořešený. 

 Ing. Macháčková připomněla, že usnesením AS UTB č. 214/5 byly vyhlášeny doplňovací volby 

jednoho zástupce FMK a po ukončení členství Mgr. Kovářové v AS UTB je potřeba přijmout 

usnesení o volbě dvou zástupců FMK ve studentské komoře AS UTB v doplňovacích volbách.  

K hlasování přítomno 25 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 216/10: 

AS UTB schválil volbu dvou zástupců FMK ve studentské komoře AS UTB  v doplňovacích volbách  

na FMK, konaných 23. 2. 2018. 

Hlasování: 

Pro:       25 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 

Usnesení AS UTB č. 216/10: 

AS UTB schválil volbu dvou zástupců FMK ve studentské komoře AS UTB  v doplňovacích volbách  

na FMK, konaných 23. 2. 2018. 

 Dr Illík připomněl nutnost označení nového objektu Vzdělávací komplex UTB (U18) stejným 

způsobem, jako u ostatních objektů UTB. 

 Ing. Macháčková důrazně sdělila, že akademické senáty fakult UTB jsou samosprávnými 

akademickými zastupitelskými orgány a AS UTB není oprávněn zasahovat do záležitostí, které 

projednávají a do usnesení, která přijímají. 

 Předsedkyně studentské komory AS UTB Bc. Jílková informovala o účasti UTB na Studentském 

konventu 2017, pořádaném Studentskou komorou RVŠ. Podrobné informace na adrese 

http://www.utb.cz/o-univerzite/ucast-utb-na-studentskem-konventu-2017. 

 Ing. Hnátková zaslala informace: 

- Ing. Hnátková jako koordinátorka pracovní skupiny "Doctoral Training" v rámci Evropské rady 

pro doktorandy a mladé vědecké pracovníky (EURODOC), byla jmenována  

do poradního panelu (Advisory Board) evropského projektu Edualia. Tento projekt je součástí  

1. pilíře programu H2020, akce Marie Skłodowska-Curie zaměřeného na Inovativní doktorské sítě 

(H2020-MSCA-ITN-2017 - Innovative Training Networks), kde je inovativní přístup  

ke vzdělávání doktorandů jednou z hlavních částí.  

- Komise pro doktorské studium (KDS) v rámci Studentské komory RVŠ, přijala usnesení, které 

podporuje dokument pod názvem „Podkladové materiály pro pracovní skupiny", který byl 

připravený pro konferenci KRECon 2017 (Knowledge-Research-Education Conference) a jeho 

součástí je i seznam klíčových evropských dokumentů týkajících se doktorského vzdělávání. 

Tento dokument bude sloužit jako strategický materiál pro KDS v následujícím funkčním období, 

kde bude Ing. Hnátková nadále působit jako externí členka. 

- Klíčové evropské dokumenty ohledně doktorského vzdělávání:  

http://www.utb.cz/o-univerzite/ucast-utb-na-studentskem-konventu-2017
http://cordis.europa.eu/project/rcn/211603_en.html
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Evropská Charta a Kodex (2005, EC) 

The Salzburg I Principles (2005, EUA)  

The Salzburg II Principles (2010, EUA)  

Innovative Principles for Doctoral Training (2011, EC)*  

Taking Salzburg Forward (2016, EUA) 

LERU's Advice Paper (2016, LERU) 

 

*Sedm principů inovativního doktorského vzdělávání (Doporučení Evropské komise, 2011): 

 Excelentní věda (Research Excellence) 

 Atraktivní institucionární prostředí (Attractive Institutional Environment) 

 Podpora interdisciplinarity (Interdisciplinary Research Options) 

 Přesah do průmyslu a dalších relevantních sektorů (Exposure to Industry and Other Relevant 

Employment Sectors) 

 Mezinárodní propojení (International Networking) 

 Podpora přenositelných dovedností (Transferable Skills Training) 

 Zajištění kvality (Quality Assurance) 

- Evropská Asociace Univerzit - Rada pro doktorské vzdělávání (EUA-CDE) provádí průzkum o 

doktorském vzdělávání v Evropě. Průzkum je otevřen všem evropským vysokoškolským 

institucím, které nabízejí doktorské vzdělání a jeho cílem je poskytnout srovnatelný přehled o tom 

jak je doktorské vzdělávání organizováno v různých institucích a zemích v Evropě. Uzávěrka je 

31. ledna 2018. 

 Návrh termínu příštího zasedání AS UTB  9. ledna 2018 od 13 hodin.   

K hlasování přítomno 25 členů AS UTB. 

Návrh usnesení č. 216/11: 

AS UTB schválil termín příštího řádného zasedání AS UTB na 9. ledna 2018 od 13 hodin  

a předběžný program tohoto zasedání: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS UTB č. 216. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora. 

5. Prezentace nových internetových stránek UTB. 

6. Projednání návrhu Pravidla rozpočtu UTB pro rok 2018. 

7. Projednání návrhu „I. Změny Studijního a zkušebního řádu UTB“. 

8. Projednání návrhu vnitřního předpisu FT „Pravidla průběhu studia ve studijních programech 

uskutečňovaných na FT“. 

9. Projednání návrhu vnitřního předpisu FMK „Pravidla průběhu studia ve studijních 

programech uskutečňovaných na FMK“. 

10. Projednání návrhu vnitřního předpisu FLKŘ „Pravidla průběhu studia ve studijních 

programech uskutečňovaných na FLKŘ“. 

11. Různé. 

Hlasování: 
Pro:       25 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 

Usnesení AS UTB č. 216/11: 

AS UTB schválil termín příštího řádného zasedání AS UTB na 9. ledna 2018 od 13 hodin a předběžný 

program tohoto zasedání: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS UTB č. 216. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB. 

https://www.evropskyvyzkum.cz/cs/storage/f77a977f0266c753b82ec86c88257f37767d5b6a?uid=f77a977f0266c753b82ec86c88257f37767d5b6a
http://www.eua.be/eua/jsp/en/upload/Salzburg_Report_final.1129817011146.pdf
http://www.eua.be/Libraries/publications-homepage-list/Salzburg_II_Recommendations
https://cdn5.euraxess.org/sites/default/files/policy_library/principles_for_innovative_doctoral_training.pdf
http://www.eua.be/Libraries/publications-homepage-list/Doctoral-Education_Taking-Salzburg-Forward
http://www.leru.org/files/Maintaining-a-Quality-Culture-in-Doctoral-Education-Full-paper.pdf
http://www.eua-cde.org/news/10:take-part-in-the-eua-survey-on-doctoral-education-in-europe.html
http://www.eua-cde.org/news/10:take-part-in-the-eua-survey-on-doctoral-education-in-europe.html
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3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora. 

5. Prezentace nových internetových stránek UTB. 

6. Projednání návrhu Pravidla rozpočtu UTB pro rok 2018. 

7. Projednání návrhu „I. Změny Studijního a zkušebního řádu UTB“. 

8. Projednání návrhu vnitřního předpisu FT „Pravidla průběhu studia ve studijních 

programech uskutečňovaných na FT“. 

9. Projednání návrhu vnitřního předpisu FMK „Pravidla průběhu studia ve studijních 

programech uskutečňovaných na FMK“. 

10. Projednání návrhu vnitřního předpisu FLKŘ „Pravidla průběhu studia ve studijních 

programech uskutečňovaných na FLKŘ“. 

11. Různé. 

 

Příští řádné zasedání AS UTB  proběhne v úterý 9. ledna 2018 od 13,00 h  v  zasedací místnosti   

č. 514 v budově U13 UTB, nám. TGM 5555, Zlín 

 

Ing. Macháčková poděkovala členům AS UTB za celoroční náročnou práci a popřála všem krásné 

prožití vánočních svátků, hodně zdraví a dobrý start do roku 2018. 

 

Konec zasedání v 17,00 h 

Ve Zlíně dne 17. 12. 2017 

Zapsala T. Kosinová 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

             Bc. Petra Jílková, DiS., v. r.                                              Ing. Alena Macháčková, CSc., v. r.  

předsedkyně studentské komory AS UTB předsedkyně AS UTB 


